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kuryr 26. prosince 2023

Data švýcarské zdravotní pojišťovny ukazují 73% nárůst
lidí léčených na rakovinu od roku 2020

infokuryr.cz/n/2023/12/26/data-svycarske-zdravotni-pojistovny-ukazuji-73-narust-lidi-lecenych-na-rakovinu-od-roku-
2020

 Podle Helsany, významné švýcarské zdravotní pojišťovny, se od roku
2016 postupně snižoval počet pacientů, kterým byla poskytována
onkologická léčba. V letech 2021 a 2022 se však něco změnilo.

V roce 2021 údaje pojišťovny Helsana ukazují, že počet pacientů
léčených na rakovinu dramaticky vzrostl až o 73% ve srovnání s rokem
2020. Vysoký počet onkologických pacientů pokračoval iv roce 2022 s
nárůstem o 74% ve srovnání s rokem 2020.

Švýcarsko spustilo svou hromadnou očkovací kampaň proti covidu dne
23. prosince 2020. Vývoj počtu pacientů s rakovinou zobrazuje
následující tabulka:

https://www.infokuryr.cz/n/2023/12/26/data-svycarske-zdravotni-pojistovny-ukazuji-73-narust-lidi-lecenych-na-rakovinu-od-roku-2020/
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Pojišťovna Helsana vydává zprávu o lécích každoročně za posledních
10 let. Analyzuje švýcarský farmaceutický trh a poskytuje pohled na
náklady zdravotní péče a spotřebu léků.

Svou zprávu připravuje ve spolupráci s Univerzitní nemocnicí v
Basileji a Institutem farmaceutického lékařství Basilejské
univerzity . Nejnovější zpráva zveřejněná 30. listopadu 2023 uvádí
údaje za rok 2022.

Informace z této zprávy komentoval Konstantin Beck, zdravotnický
ekonom na Univerzitě v Lucerně, ve svém videu začátkem tohoto
měsíce. Jeho video je v němčině bez možností titulků. Portál Transition
News však zveřejnil článek o Beckově videu, který je také v němčině,
ale lze ho přeložit s pomocí Google Translatora.

Podivné chování Švýcarského statistického úřadu

Beck začíná své video poukázáním na zdravotní průzkum
provedený Švýcarským federálním statistickým úřadem (BfS) a
zveřejněný 3. listopadu 2023. BfS provádí svůj zdravotnický průzkum
každých pět let.

BfS ve sdělení výsledků svého průzkumu uvedl:

„V roce 2022 se 85% švýcarské populace ve věku 15 a více let cítilo
zdravých a 83% se cítilo šťastných. Zároveň více než třetina žije s
trvalým zdravotním problémem. Psychický stres se ve srovnání s
rokem 2017 zvýšil. Postižena je zejména věková skupina 15 až
24letých, převážně mladých žen.“

Z výše uvedeného tvrzení se zdá, že švýcarská populace byla podle
jejich vlastního hodnocení v roce 2022 zdravější než před pěti
lety. Prohlášení BfS se však neshodovalo s podrobnými údaji
shromážděnými ze zdravotního průzkumu a zveřejněnými BfS.

https://youtu.be/3Z6rviCbCNg
https://transition-news.org/schweiz-wir-haben-eine-verdoppelung-der-krebsfalle
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Tyto údaje byly po několika dnech smazány. Před jejich smazáním
podrobné údaje průzkumu ukazovaly následující:

V roce 2017 uvádělo 33 339 lidí, že měli infarkt, 27 584 mrtvici a
116 603 rakovinu.
V roce 2022 však již bylo 170 000 případů srdečního infarktu, 124
515 případů mrtvic a 460 771 případů rakoviny.

V roce 2022 došlo k nárůstu infarktů o 136 661 případů (409% nárůst),
mozkových příhod o 96 931 (351% nárůst) a rakoviny o 344 166 (295%
nárůst).

Proč BfS při takovém dramatickém nárůstu uvedl, že 85% lidí tvrdilo,
že se cítí zdravě? Jak vysvětlil Beck, údaje shromážděné z průzkumu v
roce 2017 nebyly srovnatelné s údaji z průzkumu z roku 2023. Problém
vyvstává ze změny otázky, která byla účastníkům položena.

V roce 2017 se průzkum BfS ptal: „Měli jste za poslední rok některé z
následujících onemocnění nebo zdravotních problémů?“

Srdeční infarkt, mrtvice a rakovina byly nabídnuty jako možnosti
odpovědi.

V roce 2023 průzkum BfS týkající se stejných podmínek položil
následující otázku: „Měli jste někdy v životě některé z následujících
nemocí a zdravotních problémů?“

https://stranapro.cz/
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To je samozřejmě obrovský rozdíl, řekl Beck. Takže pochopitelně čísla
z roku 2022 byla výrazně vyšší. Co však není pochopitelné, je, proč
byla otázka změněna a tím torpédovaná srovnatelnost.

Tento přístup nepomáhá posilovat důvěru lidí v BfS, dodal Beck. Úřady
musí vědět, že se jedná o velmi citlivou otázku, protože tato čísla
mohou odrážet nepříznivé účinky vakcín proti covidu.

A pokud BfS nejprve zveřejní takové údaje a poté je rychle smaže,
nedělá to dobrý dojem.

Proč bylo zveřejněno zjevně nesprávné srovnání?

Proč BfS neposkytl vysvětlení své chyby? A proč je tisková zpráva BfS
v rozporu s vývojem chronických onemocnění?

Zarážející podle Becka je to, že BfS nezmínil, že došlo k nárůstu
infarktů, mozkových příhod a rakoviny.

Aby se pokusil zjistit, co se děje, Beck použil zprávu pojišťovny
Helsana o lécích. Beck ve svém videu ukázal obrázek tabulky
znázorňující počet lidí, kteří se léčí na rakovinu, uvedený na začátek
tohoto článku. Zjištěné údaje použil k vytvoření následujícího grafu:
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Modrá čára je trend poklesu rakoviny, hnědá křivka ukazuje kolísání
(skutečný počet pacientů léčených na rakovinu)

V prvním roce pandemie (2020) byl počet lidí, kteří podstoupili léčbu
rakoviny, o 9% vyšší než modrá trendová čára. V roce 2021 byl o 95%
vyšší a v roce 2022 o 106% vyšší, než se očekávalo.

„Máme dvakrát více případů rakoviny,“ říká Beck. „To vyvolává otázku:
Mohlo by to být způsobeno covidovými vakcínami?“

Závěr

„Protože v roce 2020 se téměř nezvýšil výskyt rakoviny, pandemie
nemůže být příčinou jejího nárůstu. Existuje tedy jiný důvod, který by
mohl vysvětlovat náhlé vyskočení případů rakoviny,“ uvádí Beck.

„Časová shoda ukazuje prstem právě na očkování jako spouštěč
nárůstu případů rakoviny, protože začíná přesně v roce očkování,“
dodal na závěr Beck.

Autor: Rhoda Wilsonová, Zdroj: expose-news.com

 
 

https://expose-news.com/2023/12/18/switzerland-health-insurance-data-shows/

